

The feeding-inversion elevator can be replaced by AU-series, it can deliver the materials from floor to up easier by arising the container, and it is small volume, easy to control and high Safety, even a woman can deal with the machine very easy, it also solves the problem by conveying the products to the higher place.

SERIES

可以替代人工倒料的昇降反轉機,完全實現了省力化,它透過容器的上昇,將原料從低處往高處送,不費力氣地完成工作,而且它的佔地面積小, 操作簡單、安全性高,連女性都可任意操作,完全解決了搬運到高處的困

Feature

- (1) Convenient to dump material to high place by lift & reversal of structure.
- (2) Easy to operate, high safety, be laborsaving. Every operator can use.
- (3) Suitable for a place to avoid labor to contact material directly. Ex: Pharmacy, Wastes, High Pollution industry...etc.

特 點

- (1) 利用升降、反轉機機構,方便將物 料傾倒到高處。
- (2)操作容易,安全性高,節省人力, 作業員皆會使用。
- (3) 在防止人員直接碰觸的場所非常非 常適合。例如:藥業、廢棄物業、 高污染業…斗等場所之傾倒作業。



| MODEL | ————————————————————————————————————— | AU-1 |
|-------------------|---------------------------------------|---------------|
| Power | 馬力(HP) | 1 |
| Speed | 速度(m/min) | 4~8 |
| Loading Hight | 投入高度(m) | 1.4~1.8 |
| Loading Degree | 投入角度 | 135° |
| Machine Size | 機械尺寸(mm) | 1000x800x2320 |
| Machine Weight | 機械重量(kg) | 210 |
| Carrying Capacity | 載重量(kg) | 5~50 |